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1. Valg af dirigent. 

Efter velkomst af formand Jesper Lund meldte Sune Sand sig som dirigent uden indsigelse. 

Han konstaterede at generalforsamlingen var indkaldt i henhold til vedtægterne. 

Ved håndsoprækning kunne konstateres fremmødte fra 14 parceller. 

Ingen fuldmagter var til stede. 

Simon Glahn Hedegaard meldte sig til at tage referat. 

2. Formandens beretning. 

Formanden berettede at hjemmesiden havde været nede kortvarigt, men at det var bragt i orden igen og 

siden kører som den skal. 

Der blev gennemgået hvad vides omkring den kommende affaldssorterings ordning. 

Der skal efter planen sorteres 10 fraktioner på egen matrikel, og som det ser ud vil man få 4 spande 

hver, inddelt med mindre rum. 

Der har været konstateret rotter 2 steder pt. som begge er meldt til kommunen. 

Beretningen blev enstemmigt godkendt. 

 

3. Forelæggelse af regnskab for 2022. 

Kasserer Bjørn Tranberg gennemgik regnskabet fra 2022. 

Regnskabet blev enstemmigt godkendt. 

4. Indkomne forslag. 

Ingen indkomne forslag. 

5. Legepladsen. 

Sune Sand præsenterede hvad der var blevet udført ved fælles legeplads dag 2022:- 

- Vippehøne blev fjernet 

- Dæk blev udskiftet på gynge 

- Faldunderlag blev gravet igennem 

- Hegn omkring legeplads blev beskåret 

Flot arbejde af en stor flok som havde nogle hyggelige timer sammen. 

Som besluttet ved generalforsamling 2022 vil der indkøbes træningsfaciliteter på tilbud ved 

årsafslutning. Tegning af ”Combi 5” stativ blev fremvist. 

Tiltænkt placering på sydvestlig side af eksisterende legeplads 

Beretningen om legepladsen blev enstemmigt godkendt. 

 

 

 



 

 

6. Læhegn, grønt område. 

Læhegn og græsslåning har været udført som vanligt. 

Invitation til fælles legeplads dag vedlægges til afholdelse 24/6-23 

Trimning af hegn omkring legeplads vil forsøges udført med størst mulig hensyntagen til eventuelle 

fuglereder. 

7. Forelæggelse af budget for 2023, samt fastlæggelse af medlemsbidrag. 

Kassereren gennemgik budget for 2023. 

Budgettet blev enstemmigt godkendt. 

8. Valg. 

Der var ingen der ønskede at stille op mod de kandidater der var på valg. 

Alle modtog dermed genvalg. 

 Simon Glahn Hedegaard 

 Thomas Laustrup 

 Jesper Lund (formand) 

 Lasse Larsen (suppleant) 

 Sara Leininger (suppleant) 

Mikael Wassmann (revisor) 

Bent Svensson (revisor suppleant) 

9. Orientering om fjernvarme. 

Simon Glahn Hedegaard gennemgik indholdet af det borgermøde som havde været afholdt på initiativ 

fra Annisse lokalråd og med deltage fra kommunen og virksomheden E.ON. 

Efter dette var der en debat vedrørende mulighederne ved et eventuelt fremtidigt projekt. 

Den samlede generalforsamling ønsker at anbefale at man tilkendegiver sin interesse i projektet, både 

hos fjernvarmegruppen og hos E.ON da dette er den eneste måde at kunne afdække mulighederne ved et 

eventuelt fremtidigt projekt. Dette er uden nogen form for binding. 

Det gøres på disse to hjemmesider: 

 https://annisse-fjernvarme.dk/ 

 https://www.eon.dk/privat/byvarme/annisse-nord.html 

Man har ligeledes mulighed for at følge med i nyheder på disse sider. 

10. Eventuelt. 

Der blev spurgt til snerydning og saltning. Særligt stierne mod skole stien kan være slem. Kommunen 

har ikke givet svar ved henvendelser. 

Formanden berettede at den gamle løsning med snerydning og saltning blev for dyr. 

En høflig påmindelse om at der på Rishøjvej er højre vigepligt blev rettet, og at der derfor bør køres 

med en passende hastighed for at kunne stoppe for eventuelle trafikanter fra de mindre sideveje. 

  

Herefter takkede Sune af og takkede for god ro og orden. 

Foreningen bød på lækre sandwich, øl, vin og sodavand. 

https://annisse-fjernvarme.dk/
https://www.eon.dk/privat/byvarme/annisse-nord.html

